
《设计生活模式 香港高楼社区》

图书基本信息

书名：《设计生活模式 香港高楼社区》

13位ISBN编号：9789881232441

10位ISBN编号：9881232449

出版时间：2013

作者：Hilary French,Yanki Lee

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

Page 1



《设计生活模式 香港高楼社区》

内容概要

How do citizens in one of ‘the most livable cities in the world’ actually live? Almost 50% of Hong Kong‘s
population, some 3.5 million people live in public housing. They occupy the high density, high-rise tower blocks,
in small apartments that have been standardised, serialised, repeated and refined for efficiency in construction.
Patterns of Living, a publication that captures essence of a research project investigating Hong Kong’s high rise
communities, takes you inside some of their homes capturing a glimpse of their lives through a series of drawings
and snapshots of typical interiors.
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精彩书评

1、相对于大篇幅的户型介绍，基本没看到公共空间的研究，所以书名起得有点大⋯如果能有首层、
交通核的研究⋯然而并没有几句提到。也许是真的没什么可讲？逐个户型的使用现状和设计平面对比
还是满有趣的。缺点是真的只是个现状呈现，讲的更明确些这部分就是学生调研作业⋯如果能有后续
的研究会更好。会不会有人将国内近几年的保障房作为案例研究一下呢？
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